天主教輔仁大學學生急難救助金申請表

Fu Jen Catholic University 
Request Form for Emergency Financial Aid 
  收件編號Document Number：                              填表日期Date：   年   月  日

	姓名

Name
	
	性別

Sex
	
	系級

Program/ Year of study
	
	學號

Student ID
	
	身分證字號
R.O.C. ID
	

	聯絡地址

Contact Address
	
	住宅電話

Home Phone
	

	
	
	手機號碼

Cell Phone
	

	家庭成員狀況(含父母及兄弟姊妹等)Family Situation (include parents and siblings)

	稱謂

Family members
	姓  名

Name
	年齡

Age
	存殁

Living/ Deceased
	健康狀況

Health
	就業單位或讀學校

Place of work/study
	每月收入

Monthly income
	備註
Notes

全文完


	
	
	
	
	正常

Normal
	疾病

Ill
	殘障

Dis-

abled
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	請備妥：(1)申請表 (2)申請證明文件 (3)父、母、學生3人最近1年所得及財產清單 (4)學生本人郵局存帳影本(以撥款使用)，於事發3個月內申請。
Please provide the following: (1) application form, (2) documents, (3) annual income report for most recent year for you, your father, and mother, and a list of your combined capital assets, (4) photocopy of your Chunghwa Post Office bank book (used for remittance). You MUST apply within 3 months of the emergency.

1、 ………………………………………………………………………………………………………………

2、 學生發生意外或傷病：(所得合計達百萬、不動產價值達千萬不予核給，第4項死亡除外。)

1. Accident, illness, or injury involving student (Not eligible if total annual income for parents and student reaches NT$1 million or if the value of their combined capital assets reaches NT$10 million. These restriction do not apply to item 4.
1.□傷病住院未滿七日者，核給新臺幣五仟元。(醫院診斷證明)
1.□Hospitalization due to illness or injury is less than seven days: NT$5,000. (Must provide medical diagnosis.)
2.□傷病達七日以上者，核給新臺幣一萬元。(醫院診斷證明)
2.□Hospitalization due to illness or injury including or exceeding seven days: NT$10,000. (Must provide medical diagnosis.)
3.□符合全民健保重大傷病標準者，核給新臺幣一萬伍仟元。(健保局核定審查通知書)
3.□Condition meets National Health Insurance Administration’s definition of major illness or injury: NT$15,000. (Include medical review from the Ministry of Health and Welfare.)
4.□死亡者，核給新臺幣二萬元。(死亡證明，不需檢附所得清單及財產清單)
4.□Death: NT$20,000. (Must provide death certificate. Annual income report or list of assets not required)
二、學生父母或監護人發生意外或傷病：(所得合計達百萬、不動產價值達千萬不予核給)

2. Accident, injury, or illness involving student’s parent or legal guardian (Not eligible if total annual income for parents and student reaches NT$1 million or if the value of their combined capital assets reaches NT$10 million. 

1.□傷病住院達七日以上者，核給新臺幣一萬元。(醫院診斷證明)
1.□Hospitalization due to illness or injury including or exceeding seven days: NT$10,000. (Must provide medical diagnosis.)
2.□符合全民健保重大傷病標準者，核給新臺幣一萬五仟元。(健保局核定審查通知書)
2.□Condition meets National Health Insurance Administration’s definition of major illness or injury: NT$15,000. (Include medical review from the Ministry of Health and Welfare.)
3.□死亡者，核給新臺幣二萬元。(死亡證明)
3. □Death: NT$20,000. (Must provide death certificate.)

三、□因其他家境特殊、清寒或個人、家庭遭逢重大意外事故等原因，急需經濟資助，得視情況
酌發適當救助金，最高以新臺幣二萬元為限。(相關證明文件，不需檢附所得清單及財產清單)
註：詳細申請事項，請詳本校「學生急難救助金實施要點」。

3.□Poverty, unique family circumstances, or a major accident that affects the student or a member of their family, which causes them serious financial distress. The University may provide a suitable amount of relief based on the circumstances, up to a maximum of NT$20,000. (Must provide related documents. Income and lists of assets not required)

	急難

狀況

概述

Reason for relief
	

	系所導師

意見
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Opinion
	

	系所教官

意見

Military
Instructor’s
Opinion
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	校長
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